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Vooraf 

In onderstaand verslag treft u de verantwoording vanuit het bestuur voor haar 

werkzaamheden. Evenals vorig jaar zullen we ons beperken tot de hoofdzaken.  

 

Bestuur: Dit seizoen bestond het bestuur uit 7 leden te weten: 

 

Geo van der Wilk   Voorzitter  

Karin van der Meijs   Secretaris 

Reinier Persoon   Penningmeester 

John Vollebregt   Technische zaken 

Martin Kouwenhoven   Commerciële zaken 

Ton van Marrewijk   Jeugd  

Nico Arkesteijn   Algemene Zaken  

 

 

• Het bestuur is onder leiding van voorzitter Geo van der Wilk elke maand in vergadering 

bijeen geweest. Daarnaast vond er maandelijks een tussentijds informeel overleg plaats.  

• Per 1 augustus 2018 is Ronald Visser gestart als verenigingsmanager. Een belangrijke 

stap in het verder professionaliseren van de interne organisatie. Belangrijke taak voor de 

verenigingsmanager is, naast het organiseren van de dagelijkse gang van zaken op de 

club, het realiseren van activiteiten om extra inkomsten uit kantine en accommodatie 

verhuur te genereren.  

• De KNVB worstelt nog altijd met de discussie over het afnemende zondagvoetbal in 

Nederland. Het bestuur volgt de ontwikkelingen in het zaterdag/zondagvoetbal op de 

voet en sluit niet uit op enig moment hierin voor een onvermijdelijke keuze te komen 

staan. De huidige situatie geeft een forse druk op de organisatie en financiën.  

• Voorjaar 2018 is een onderzoek gestart naar de verbetering van de interne en externe 

communicatie binnen Westlandia. Seizoen 2018/2019 zal hieraan een vervolg worden 

gegeven. Eerst zichtbare resultaat is de introductie van een nieuwe website begin 

oktober 2019.  

• De technische commissie heeft ook dit jaar veel goed werk verzet. Voor nadere 

informatie wordt verwezen naar het verslag van de TC en de TC Jeugd.  

Voorjaar 2019 heeft in teken gestaan van de wens tot verzwaring van de technische 

commissie. Een onderzoek door voormalig trainer en speler Richard Grootscholten is 

hieraan vooraf gegaan en heeft geresulteerd in het aantrekken van clubicoon Marko van 

der Knaap als aankomend technisch manager. Het bestuur is blij dat Marko, met al zijn 

ervaring, na zijn actieve voetbalcarrière Westlandia op technisch gebied gaat versterken.  

• Ook zijn we trots op het partnership dat met Ajax is gesloten. Doel is om door deze 

samenwerking onze jeugdopleiding weer een stap verder te brengen.  

• De sponsorcommissie heeft goede resultaten behaald in het afgelopen jaar. De afspraken 

inzake de sponsorpiramide zijn succesvol ingevuld met als zichtbaar gevolg een nieuw 

tenue voor de zaterdag en zondagselectie waarop een 3-tal hoofdsponsors vermeld 

staat.   

• In financiële termen is de vereniging nog steeds redelijk gezond. Ondanks teruglopende 

bezoekersaantallen zijn de kantine inkomsten als gevolg van een aantal extra activiteiten 

afgelopen seizoen licht toegenomen. Door enkele tegenvallers is het overall resultaat 

lager uitgevallen dan begroot. 

 



 

• Onze belangrijkste sponsoren zijn onze vrijwilligers. We moeten helaas constateren dat 

er steeds meer werk op de schouders van steeds minder (en steeds oudere) vrijwilligers 

terecht komt. Het bestuur sluit niet uit dat op termijn toch verplicht vrijwilligersbeleid 

wordt ingevoerd om tekorten op sommige posities in te vullen.  

 

Tot slot worden namens het bestuur alle leden en vrijwilligers van harte bedankt voor hun 

inzet en het vele werk dat zij in het afgelopen seizoen hebben verricht.  

 

 

Karin van der Meijs 

secretaris  

 


